
 

Weert,  04–09-2018 

 

Vragen met verzoek tot schriftelijke beantwoording ten behoeve van de commissievergadering van 

11 september 2018.  

 

Betreft: Huis van Nicolaas 

  

Geacht College,  

 

In de commissievergadering van 11 september 2018 zal de aanvraag van Stichting Huis van Nicolaas 

ten behoeve van behoud van de activiteit Huis van Nicolaas in Weert behandeld worden. Wij dragen 

de goedheiligman en de festiviteiten rondom dit feest een warm hart toe, daarbij is dit een 

onderwerp dat ook sterk leeft onder onze inwoners. Vandaar dat wij het belangrijk vinden dat er 

goed uitgelegd wordt wat er onderzocht is, wat de plannen zijn en dat wij nu ook al nadenken over 

de toekomst.  

 

Vandaar dat wij de volgende vragen hebben over het Huis van Nicolaas:  

 

1. Locatie 

a. Welke locaties zijn allemaal onderzocht? 

b. Wat is de reden voor het afvallen van de onderzochte locaties? (per locatie)  

c. Wij horen van diverse vastgoed eigenaren dat het geen probleem is om een pand in de 

binnenstad te organiseren, met welke vastgoedeigenaren is er gesproken? En waarop 

liep het stuk (zie ook vorige vraag?)  

d. Er valt te verwachten dat er een behoorlijk aantal bezoekers zal komen, hoe wordt 

ervoor gezorgd dat de overlast voor omwonenden tot een minimum beperkt wordt?  

 

2. Verkeerstechnisch 

a. Zijn er voldoende parkeerplaatsen bij de locatie?  

b. Hoe wordt geanticipeerd op eventuele parkeerproblematiek? 

c. Zijn er verkeersregelaars bij piekmomenten aanwezig, i.v.m. kleine stoep en gevaarlijke 

situaties? Zo ja, worden deze bekostigd door de gemeente of door de Stichting?  

  

3. De aankleding/ beleving  

a. Kunnen de te bestellen rekwisieten voor het Sinterklaashuis dusdanig gemaakt worden 

dat ze eventueel ook bruikbaar zijn op een andere locatie?   

b. Wordt er ook voor aankleding aan de buitenzijde van het gebouw gezorgd? 

c. Komt er muziek aan de buitenzijde van het gebouw?  

 

4. Continuïteit 

a. Kan er een evaluatie plaatsvinden in januari 2019? 

b. Kan er na deze evaluatie besloten worden of we wel of niet voor 5 jaar in het St. 

Franciscushuis blijven? 

c. Kan er nagedacht worden over een totaal winterevent waar het Sinterklaashuis een 

onderdeel van is?  

 



 

5. Financiën 

a. Krijgt het Sinterklaashuis nu een bijdrage van de BIZ? 

b. Indien ja, als het Sinterklaashuis niet meer in het centrum georganiseerd wordt, krijgen 

ze dan nog wel een bijdrage van de BIZ? 

c. Krijgt het Sinterklaashuis een bijdrage van Centrum Management?  

d. Er wordt gevraagd om een bijdrage in de kosten van €30.000. Wat zijn de totale kosten 

voor het organiseren van dit evenement? Hoe zijn deze opgebouwd? (per jaar, voor 

Communicatie, locatie, aankleding, personeel, beveiliging, ehbo etc.)  

 

6. Communicatie 

a. Het Sinterklaashuis wordt gezien als een uniek evenement in de regio, en daar mogen wij 

trots op zijn, dat moeten we dan ook uitdragen als stad. Stichting Sinterklaashuis staat los 

van Centrum Management en Biz. Maar voor Weert zou het mooi zijn als alle partijen 

inclusief de gemeente gezamenlijk een communicatieplan hebben voor dergelijke 

belangrijke evenementen. Is het mogelijk dat er een gezamenlijk communicatieplan komt 

dat ook bovenregionaal uitgedragen wordt?  

 

7. Relatie met de binnenstad 

a. Gaan er in de stad ook activiteiten rondom de goedheiligman georganiseerd worden?  

b. Hoe worden de bezoekers van het Huis van Nicolaas gemotiveerd om de binnenstad te 

bezoeken?  

c. Is er al een invulling bekend over een passend uitgebreid programma in de binnenstad, 

waarvan gesproken wordt, zodat de link met de binnenstad blijft bestaan? 

d. Indien er meerdere partijen iets willen organiseren rondom Sinterklaas, bestaat er dan 

de mogelijkheid dat partijen samenwerken?  

 

Wellicht is het Sint Franciscushuis een perfecte nieuwe locatie voor het Huis van Nicolaas, en 

misschien voldoet het niet aan de verwachtingen. Hoe dan ook vindt Weert Lokaal het belangrijk dat 

we dit evenement, dat wij zeer belangrijk vinden voor onze jongste inwoners, in een breder 

perspectief bekijken. En dat de verschillende partijen die dit mooie festijn mogelijk maken met elkaar 

samenwerken, om er zo een totaalfeest van te maken voor jong en oud.  

 

Met vriendelijke groeten,  

 

 

Iron Verhees 

Weert Lokaal  


